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Schriftelijke vragen - Natuurvriendelijke uitstraling Pionier Zegveld 
 
18 december 2019 heeft de gemeenteraad een motie raadsbreed aangenomen over groene en 
bloeiende uitstraling van de buitenruimten rondom de Pionier in Zegveld. 
 
Het college is in deze motie gevraagd om extra aandacht te schenken aan de buitenruimte met een 
natuurvriendelijke en bloeiende uitstraling. Dit om bewoners enigszins tegemoet te komen. 
Inmiddels is de bouw van dit bijzondere project in een vergevorderde fase gekomen. 
 
Inwonersbelangen heeft daarom de volgende vragen: 

1. Waarom is de raad niet tijdig geïnformeerd door het college zoals gevraagd in de motie? 
2. Welke stappen heeft het college nu genomen om uitvoering te geven aan de motie  van de 

gemeenteraad? 
3. Welke concrete maatregelen krijgen een invulling in en om het project? 

 
 
Fractie Inwonersbelangen, 
Hendrie van Assem  
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